
Saksprotokoll i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -  21.10.2020 
 
Trude Brosvik, KrF, sette på vegner av rådet for menneske med nedsett funksjonsevne fram slikt 
forslag: 
 

«Betalingsapp er det betalingsmiddelet som er best tilrettlagt for bruk for stordelen av dei 
gruppene RMNF representerer. Løysingane må vere enkle å forstå og det må vere like 
system i heile fylket. 
 
For grupper som ikkje har tilgang til smarttelefon kan det synest urimeleg at dei må 
betale meir for å bruke betalingskort, og vi meiner det prinsippielt bør vere lik pris 
uavhengig av om ein brukar app eller bankkort. 
 
RMNF vil som eit tilleggspunkt peike på at brukarar med betalingskort heller ikkje er sikra 
å kome med kollektivtransporten. Det meiner vi bør vurderast i eiga politisk sak.» 

 
Avrøysting 
 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 
 
Betalingsapp er det betalingsmiddelet som er best tilrettlagt for bruk for stordelen av dei gruppene 
RMNF representerer. Løysingane må vere enkle å forstå og det må vere like system i heile fylket. 

 
For grupper som ikkje har tilgang til smarttelefon kan det synest urimeleg at dei må betale meir for 
å bruke betalingskort, og vi meiner det prinsippielt bør vere lik pris uavhengig av om ein brukar app 
eller bankkort. 

 
RMNF vil som eit tilleggspunkt peike på at brukarar med betalingskort heller ikkje er sikra å kome 
med kollektivtransporten. Det meiner vi bør vurderast i eiga politisk sak. 
 
 
 


